
 

                             
 

 
 

 

VVS JOURNAAL 
Nummer 8, vrijdag 10 juli 2020 
 
Het VVS Journaal van Volkstuin Vereniging Sloterdijkermeer zal dit seizoen om de 
week verschijnen en wil informatie verstrekken over alles wat er op tuingebied op 
Sloterdijkermeer gebeurt in deze door corona geteisterde tijden. Heb je een bericht voor 
ons VVS Journaal, neem dan contact op met de redactie: redactie@sloterdijkermeer.nl. 
Kopij moet kort zijn en natuurlijk informatief en interessant voor alle tuinders. 
 
Het achtste nummer van het VVS journaal 
De maatregelen bij het Coronavirus zijn behoorlijk 
versoepeld. Als we de 1,5-meter en het handen 
wassen in acht blijven nemen, mag bijna alles weer. 
1,5 meter heeft voor ons verenigingsleven wel 
grote impact. Alle commissies die zich inzetten 
voor de organisatie van activiteiten voelen zich 
beperkt. Zo gaat de Activiteitencommissie van de 
Tuinen van het Westerpark nog even niet beginnen 
en ook de hobby-club en de Jeu de Boule starten 
niet. De Klaverjascommissie start wel in heel kleine 
kring om eens uit te proberen hoe dat nu kaart in 
Corona-omstandigheden. Het clubhuis wordt 
Corona-proef gemaakt. En het is fijn dat er een 
nieuwe vloer ligt en het plafond weer fris wit is. 

Redactie 
 

 
  

Bestuursmededelingen juli 2020 
Update corona juli 2020 
(bestuursmail 10 juli)  

 

Per 1 juli zijn op ons tuinpark, net zoals overal, de 
corona-maatregelen versoepeld. Let op: op sommige 
punten zijn de regels op ons tuinpark strikter dan 
daarbuiten. Dit betreft m.n. het afstand houden in de 
horeca en met sporten. 

- Algemene regel is en blijft dat je 1.5 meter afstand 
dient te houden van andere mensen. Kinderen t/m 
12 jaar hoeven zich hieraan niet te houden (tenzij 
daar natuurlijk nadrukkelijk om wordt verzocht); 
jongeren t/m 17 jaar mogen dicht bij elkaar 
rondhangen maar moeten wel zorgen dat ze 
voldoende afstand hebben van volwassenen 18+. 

- De bestuurszittingen / inloopspreekuur beginnen 
weer op 15 juli tussen 19.30 en 20.30. Tuinders 
kunnen dan weer terecht voor opzeggingen en 
vragen aan het bestuur en aan bouw-en 
tuincommissie. Aspirant-leden kunnen een 
inschrijfformulier afhalen; dit inschrijfformulier staat 
ook op de website. De bar is niet geopend tijdens de 
zittingen. 

- Het organiseren van activiteiten is weer mogelijk 
mits er een door het bestuur goedgekeurd protocol 
ligt. Per activiteit zal dan bekeken worden wat 
mogelijk en wenselijk is. Neem dus altijd contact op 
met het bestuur wanneer je iets wilt organiseren. Dat 
kan via bestuur@sloterdijkermeer.nlof stel je vraag 
tijdens de bestuurszitting. 
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INLEVEREN SLEUTELS 
Op de bestuurszitting kunnen de sleutels van de 
oude poort waar ooit een borg voor is betaald, 
worden ingeleverd. Je ontvangt dan een bewijs van 
inlevering met daarop de nummers van de 
ingeleverde sleutels. Omdat niet bij elke sleutel 
borg is betaald zullen deze nummers worden 
gecheckt aan de hand van de borglijst en wordt na 
deze check het betaalde borgbedrag op je 
bankrekening teruggestort. 

NB. Inleveren van sleutels kan nog het hele 
seizoen. 

NB. Sleutels waar geen borg over is betaald hoeven 
niet te worden ingeleverd. 

NB. Er liggen nog steeds bijbestelde tags klaar in 
de winkel om opgehaald te worden. Voor de 
tuinders die dit nog niet hebben gedaan: graag zo 
spoedig mogelijk ophalen. 

REGISTRATIE VAN PARTNER-TUINDERS 
Regelmatig krijgen we het verzoek om 2 personen, 
b.v. een echtpaar, als lid-tuinders van een tuin te 
registreren. Dit is echter niet mogelijk binnen de 
administratie van de Bond van Volkstuinders. Er 
kan slechts 1 persoon lid zijn. Wel is het mogelijk 
om je partner als ‘partner-tuinder’ te registreren. 
Dat kan: 

- Wanneer je met de te registreren partner 
getrouwd bent of een geregistreerd partnerschap 
hebt. 

- Wanneer je samenwoont op hetzelfde adres 
volgens de gemeentelijke basisadministratie én een 
gezamenlijk huishouding voert. Studenten die b.v. 
in hetzelfde huis wonen maar geen gezamenlijk 
huishouding voeren, kunnen niet geregistreerd 
worden als partner-tuinder. 

Met de registratie wordt vastgelegd dat de partner 
opteert voor een voorkeursrecht op de tuin 
wanneer de tuinder opzegt of komt te overlijden. 

NB. Het komt regelmatig voor dat bij tuinders die 
al vele jaren samen op de tuin staan, de partner in 
het verleden niet is geregistreerd. Wil je weten hoe 
dit in de administratie staat? Stuur dan een mail 
aan bestuur@sloterdijkermeer.nl; dan kunnen we 
daarna bekijken of het al dan niet mogelijk om een 
partner-tuinder te registreren. 

POORTEN 
De poorten zijn klaar. De sluitingstijd van de 
poorten is verkort dat wil zeggen de poort gaat na 
het aanbieden van de tag sneller achter je dicht. De 
poort bij het Brettenpad zal pas opengaan als het 

fietspad van het Brettenpad zelf ook weer open. 
Deze is nu afgesloten in verband met 
werkzaamheden van onder andere Vattenfall. 

De bestrating bij hoofdpoort wordt nog in orde 
gemaakten en er komt een extra bescherming voor 
de sensor aan de binnenkant van het hek. Wees 
voorzichtig met kruiwagens en karren. 

Laten we er met zijn allen zorg voor dragen dat de 
poorten zo mooi blijven als ze nu zijn. 

En ook hier geldt de 1.5 corona maatregel, geef 
elkaar de ruimte bij het naar binnen/buiten gaan. 

 OVERHANGENDE TAKKEN 
Het is groeizaam weer geweest de afgelopen dagen 
en zo her en der hangen er weer takken over paden 
en sloten.Haal deze weg en zorg ervoor dat de paden 
goed en veilig toegankelijk zijn. 

 KROOSHARKEN 
Vanaf zondag 12 juli stellen we een wekelijks 
“kroosuurtje” in. 
Nadat we op zondag 21 juni de “kroosharkdag” 
hadden waarop een aantal tuinders druk bezig is 
geweest zijn/haar sloot kroosvrij te maken is het van 
belang de sloot ook kroosvrij te houden. 
Regelmatig kroosharken helpt om het kroos uit te 
putten en een een heldere sloot te krijgen: vandaar 
het wekelijkse kroosuurtje. Je mag dit natuurlijk op 
elk uur dat het jou schikt doen! 

EIKENPROCESSIERUPS 
Tree Motion, onze nieuwe partner voor het 
boomonderhoud, heeft geconstateerd dat er in het 
publieke deel van het tuinpark bij ongeveer 24 
zomereiken het begin van een eikenprocessierups 
nest is (witte plekken op ongeveer 3 meter hoogte). 
Amerikaanse eiken lijken niet getroffen te zijn 

Het bestuur heeft hiervan melding gemaakt bij de 
gemeente. Mocht je op je eigen tuin een nest 
eikenprocessierups hebben dien je dit zelf melden bij 
de gemeente via 

https://www.amsterdam.nl/wonen-
leefomgeving/bomen/eikenprocessierups/ 

zorg dat je een foto en/of goede locatie aanduiding 
bij de hand hebt. 
Op het ogenblik is een bedrijf in opdracht van de 
gemeente bezig de rupsen te verwijderen. 

Belangrijk advies van hen is géén vogelnestkastjes 
op eiken te hangen maar alleen op andere bomen. 
Eikenprocessierupsen kruipen graag onder die 
kastjes en zijn dan moeilijker te verwijderen. 
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Wespennest op de tuin 
(e-mail 2 juli Annemarie Wie12) 
Wij zijn natuurlijk blij de insecten een beetje te 
kunnen helpen, maar hebben nu een gestaag 
groeiend wespennest aan ons huisje groeien. 
Fascinerend om te zien, maar we maken ons wel 
zorgen over hoe dat gaat in augustus als ze 
agressiever worden. 
 

 
 
Wat te doen? Is er een vriendelijke manier om het 
nest te verplaatsen? Of een soort imker, maar dan 
voor wespen die dat kan doen? Alle tips zijn 
welkom. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De Werkuren starten weer normaal 
(Werkurenmail gepland 10 juli)  
Dat betekent dat je komt op de data waarin je 
groep ingedeeld staat. De Corona maatregelen zijn 
nog niet voorbij! We kunnen dus niet met hele 
grote hoeveelheden werkers bijeenkomen. Daarom 
is het niet de bedoeling dat je op een andere dag 
(dan je groep) komt.  

Wanneer je kwetsbaar bent en vanwege Corona 
toch niet met anderen durft samen te werken. 
Neem dan contact op met Annet voor een 
individuele klus. (alleen als je kwetsbaar bent!!!: 
0640063366) Wanneer je vindt dat je überhaupt 
niet in staat bent om je werkuren te draaien kun je 
vrijstelling vragen bij het bestuur. 

Bij afwezigheid door zwaarwegende redenen kun je 
op het bekende nummer afbellen of mailen. 

We gaan er van uit dat iedereen dit jaar minimaal 4 
werkbeurten komt helpen. Wanneer dit niet binnen 
je groepsmomenten kan, kun je in november 
komen baggeren. We zullen hiervoor extra 
zaterdagen inplannen zodat iedereen genoeg 
zaterdagen heeft om zijn/ haar werkbeurten mee te 
werken. 

Op de zaterdagen zelf blijven we ons natuurlijk aan 
de Coronamaatregelen houden, dus: 

-     Svp niet de binnenruimte van het WU-
ontvangstzaaltje betreden. (Bij slecht weer worden 
de taken verdeeld op het terras bij de kantine). 

-     Wordt iedereen verzocht zijn/ haar eigen 
handschoenen mee te nemen én 

-      Verwachten we natuurlijk dat je 1 ½ meter afstand 
houdt.  

Wij hebben er zin in om weer voluit aan de slag te 
gaan. Hopelijk jullie ook. 

Tot snel! 

Annet en het team van de Werkurencoördinatie 
 

 
 
 

Vanaf 18 juli gaat de 
Werkurencommissie weer 
het normale werkuren-
rooster draaien, zoals voor 
de Corona maatregelen.  
Deze  werkuren-indeling is 
weer te vinden in ons 
communicatiesysteem 
Tuin& Wijk -> Regels | Tips 

 

Tuinders die een eik in hun voortuin 

hebben staan wordt dringend 

geadviseerd de nestkastjes aan die 

boom te verwijderen. De processierups 

gebruikt nestkastjes namelijk als 

schuilhoek. Dus graag zo spoedig 

mogelijk nestkastjes uit de eiken. 
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Reactie bestuur op signalen van 
verontruste tuinders 
(e-mail bestuur 1 juli) 

Wij hebben de indruk dat er wat misverstand dreigt 
te ontstaan naar aanleiding van berichten over 
vermeende ontwikkelingen van winkels en horeca 
in tuinparken en over een tuin die de gemeente wil 
annexeren voor een doorgaande fietsroute. Graag 
willen we dat hier toelichten. 

Aan alle tuinders van Sloterdijkermeer 
Wij hebben de indruk dat er wat misverstand dreigt 
te ontstaan naar aanleiding van berichten over 
vermeende ontwikkelingen van winkels en horeca 
in tuinparken en over een tuin die de gemeente wil 
annexeren voor een doorgaande fietsroute. Graag 
willen we dat hier toelichten. 
In het kort: de gemeente heeft geen plannen voor 
horeca of winkels of voor annexatie van tuinen 
voor het maken van de doorgangen. 
Wel hebben wij zelf het ‘Plan van Aanpak 
vergroten Toegankelijkheid van De Tuinen van 
Westerpark’ vastgesteld in de najaars ALVs 2019 
van Sloterdijkermeer en Nut & Genoegen. In dit 
plan staat op pag. 10 het volgende. 
Momenteel zijn de twee tuinparken slechts op een 
(onlogische) plek met elkaar verbonden. Nieuwe 
verbindingen zijn nodig om tot één padennetwerk 
te komen: tussen Koekoeklaan / noordzijde 
Goudsbloemlaan, als een directe verbinding tussen 
de beide centrale gebieden, en een tussen 
Kievitlaan / zuidzijde van de Goudsbloemlaan. Zo 
kunnen verschillende thematische wandelroutes 
uitgezet worden. 
 

 
 
Het betreft hier dus twee nieuwe doorgangen 
tussen de beide tuinparken. Dit worden 
wandelpaden waar fietsers te gast zijn (zoals dit 
ook op alle andere paden het geval is); géén 
doorgaande fietsroutes. Zo is dit besproken met de 
gemeente, zo is het ook vastgesteld door de leden 
en daar blijven we ook voor staan. 

In ons tuinpark is al enige tijd geleden ruimte 
gemaakt voor deze nieuwe doorgangen en zijn 
geen verdere ingrepen nodig buiten uiteraard de 
aanleg paden en bruggen zelf. Nut & Genoegen is 
nog in gesprek met de tuinders in kwestie om tot 
overeenstemming te komen over compensatie 
en/of het aanbieden van een andere tuin. 
We vinden het belangrijk om het door de leden 
vastgestelde Plan van Aanpak verder tot uitvoering 
te brengen; om zo buurtbewoners en wandelaars 
verbeterde toegang te bieden tot ons park maar 
ook om te zorgen dat het park voor tuinders en 
anderen een plek is waar rust, ruimte, tuinieren en 
groen voorop staan. 
We vinden het ook belangrijk dat we daarin 
eensgezind blijven optrekken met het bestuur en de 
tuinders van beide parken en zo de gemeente te 
blijven wijzen op hoe het anders kan en moet, op 
de juiste manier, de geëigende tijd en met de goede 
argumenten. 
Heb je nog vragen? Dan kun je deze altijd stellen 
via bestuur@sloterdijkermeer.nl. Ook beginnen de 
bestuurszittingen binnenkort weer... 

Bestuur van Sloterdijkermeer 
 
 

Uilenpubers nog in hotel mamma? 
In een van onze vorige nummers berichten we over 
de takkelingen, de ransuilenjongen aan de 
Wielewaallaan. ‘s Nachts kun je ze nog steeds 
klagelijk horen jengelen, vaak rondom de 
Lijsterlaan. Dat betekent dat ze kunnen vliegen, 
maar het kennelijk nog niet graag doen, gezien de 
geringe afstand tot zijn ouderlijk nest. Ze vliegen 
wel van de ene naar de andere boom, je kan zelfs 
hun vleugelslag horen, maar echt de wijde wereld 
ingaan doen ze nog niet. Hun ouders geven hen 
antwoord en komen hen regelmatig opzoeken. De 
logische verklaring is dat ze hen nog steeds prooien 
voeren, al heb ik dat niet gezien. Kennelijk vinden 
ook uilenpubers het makkelijker om nog en tijdje in 
hotel mamma te bivakkeren.  

Iris 
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KROOSHARKEN 
De redactie heeft het kroosharken van onze sloten als 
een belangrijk onderwerp geadopteerd. In 
samenwerking met de Werkgroep Waterkwaliteit, de 
Werkurencommissie en het Bestuur willen we in het 
VVS Journaal veel aandacht gaan besteden aan het 
Kroosharken. Daarom: 
  
Er was, zoals jullie weten op 21 juni al een 
‘Kroosharkdag’ met daaraan verbonden een 
fotowedstrijd. Geen speciale prijzen maar wel voor de 
inzenders van foto’s een theedoek cadeau. Die 
komen we komende week bij de inzenders van de 
fotowedstrijd afgeven. 

Geprobeerd wordt om op zondagmiddag een 
wekelijks kroosuurtje van de grond te krijgen. Van 
16.00 tot 17.00 uur gaan we harken en de sloot 
bijhouden met daarna een borrel. Kijk hiervoor ook 
naar de Bestuursmededelingen in dit nummer, bij het 
onderwerp KROOSHARKEN. 
 

 
Nog een foto van de kroosharkers in de Koekoeklaan op 21 
juni 
 

 
En van Wilma (Ade 14) aan de sloot  

 

En Jaap Glas stuurde een bijdrage in de vorm van een 
brief aan het Bestuur en deleden van de Werkgroep 
Waterkwaliteit. 

Het blijkt dat er gedoornd hoornblad. een goede 
zuurstofplant, zit in de sloot parallel aan de 
Leeuweriklaan, en wel in het gedeelte dat begint bij 
de duiker aan de Mezenlaan en doorlopend tot net 
voorbij de Eksterlaan, bij Isolde en Floor. 

Wil Daanen heeft het er ooit in gegooid, ver voordat 
ze haar tuin opzegde in 2016. Ik heb gister telefonisch 
met haar gesproken. Ze had er ook vederkruid en 
blaasjeskruid in gegooid, ook zuurstofplanten, maar 
die hebben het niet gered. 

In de sloot naast de Nachtegaallaan vond ik gister 
geen hoornblad. In de zijsloot richting het voetbalveld 
wel. In diezelfde sloot achter de duiker weer niet. In 
het stuk sloot naast Fokko ook weer niet. Het lijkt 
erop dat het hoornblad door de jaren heen langzaam 
met de waterbeweging mee is gegroeid en al die jaren 
overleefd heeft. 

Waterbeweging in de Nederlandse sloten is gering. In 
ónze sloten is de gemiddeld resulterende 
waterbeweging vanaf de overloop bij het 
wandellaantje met de populieren, de inlaat, naar het 
gemaal achter de Schooltuinen. Bij droogte wordt er 
water binnengelaten bij de inlaat. Bij overvloedige 
regenval wordt er gepompt door het gemaal. In beide 
gevallen beweegt het water dus van de inlaat naar 
het gemaal. Natuurlijk beweegt er wel eens water 
terug door windstuwing maar dat is altijd tijdelijk. 

Zich vermeerderen onder een duiker door lijkt 
hoornblad dus nogal wat moeite te kosten. Maar eind 
vorig jaar bleek er ook wat de in de brede zijsloot 
naast de Nachtegaallaan te zitten. Het was altijd een 
raadsel hoe dat daar was gekomen. Dat is nu 
opgelost.  
Jammer dat er in dit stuk sloot van Mezenlaan tot 
Eksterlaan hier en daar dik kroos ligt en dat het daar 
onder dus donker is. Als er geen licht op het 
hoornblad valt kan er geen fotosynthese plaatsvinden 
en wordt er ook geen zuurstof geproduceerd. Het zou 
best eens kunnen dat de tuinders die grenzen aan 
deze sloot geen idee hebben dat er hoornblad in hun 
sloot zit, ook niet weten dat het juist een goede 
waterplant is en het misschien wel op de 
composthoop gooien. Dat laatste moet worden 
voorkomen. 

Hoe gedoornd hoornblad eruit ziet is te zien in het 
filmpje op Youtube Vinkesloot: 

https://www.youtube.com/watch?v=055rtzs7X10 
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Het is belangrijk om juist in dit stuk sloot het kroos 
verwijderen goed bij te houden en hoornblad met dat 
kroos weg geschept wordt weer terug te gooien of op 
ander plekken uit te zetten. En om zo de voorsprong 
in waterkwaliteit die dit stuk sloot heeft te behouden, 
te vergroten en mogelijk uit te breiden. 

Hoe pakken we dit aan? 

Met vriendelijke groet, Jaap Glas 
 

Bomenbeoordeling in eigen tuin 
(e-mail 5 juli van Han Schouten) 

ADVIES OVER BOMEN OP JOUW TUIN? 
 
N.a.v. de activiteiten van het bedrijf Tree Motion, 
dat m.i.v. dit jaar de bomen in het openbaar groen 
op ons park onderhoudt, vroeg een aantal tuinders 
of het mogelijk zou zijn dat zij geadviseerd worden 
over de staat van één of meer bomen in hun tuin. 

Dat is mogelijk. Tree Motion kan op een 
zaterdagochtend, nog vast te stellen maar wel in de 
laatste weken van augustus, een inspectie uitvoeren. 
Het is nuttig als je daarbij aanwezig bent om 
duidelijk verwoord te krijgen wat de staat van een 
boom is en wat de eventueel uit te voeren zorg is. 

Mondeling advies is kosteloos. Een uitgebreider 
virtual tree assessment (VTA) kost € 100,00 excl. 
BTW per tuin, ongeacht het aantal te beoordelen 
bomen. Een VTA omvat o.m. de 
toekomstverwachting van de boom, één of meer 
opmerkingen over de boom en eventueel te nemen 
maatregelen. Dat alles op papier gezet. Je kunt op 
die zaterdagochtend ter plekke besluiten of je een 
mondeling advies wilt of een VTA. 

Bij schade die is veroorzaakt door een boom op 
jouw tuin is het zaak om bij de verzekering aan te 
kunnen tonen dat je aan de zorgplicht hebt voldaan 
om de boom periodiek te onderhouden. Dat zal 
nodig zijn om uitbetaald te krijgen bij die schade. Je 
kunt dat aantonen met een factuur van een erkend 
boomverzorgingsbedrijf. 

Mocht je een mondeling advies willen of een VTA 
over bomen op jouw tuin, stuur dan voor 27 juli 
een mail naar 

- han.schouten@kpnmail.nl 

met op de onderwerpsregel de vermelding 
"aanvraag advies bomen + TUINADRES" 

- en vermeld in het bericht het aantal bomen 
waarom het gaat 

N.B. Je kunt natuurlijk ook een ander bedrijf dan 
TMB vragen om advies. 

 
Stamboom onthuld 
In het laatste papieren nummer van ons clubblad 
stond een interview met de sequoia. Deze adelijke 
dame wilde niet onthullen tot welke familie de 
sequoia’s bij de ingangen van ons park hoorden. 
Trouwe lezers lieten het daar niet bij zitten, en 
smeekten de redactie om dit geheim te onthullen. 
Wij hebben het voor jullie uitgezocht. Soms is de 
waarheid pijnlijk. Het antwoord is dat alle sequoia’s 
bij de hoofdingang en de zij-ingang geen echte 
sequoia’s zijn, maar watercypressen. 
Watercypressen komen uit Azië en zijn familie van 
de sequoia’s. Je herkent ze aan de afgeronde takken 
en de tegenoverstaande gepaarde zijtakjes. 
 Iris  
 

 

 
Watercypressen bij de hoofdingang 
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Knappe techniek 
Op het Brettenpad wordt een warmteleiding 
horizontaal onder het fietspad en de ringweg bij 
Sloterdijk geschoven. Verscheidene malen 
ontvingen de tuinders een bericht dat er, vooral in 
het weekend, wel sprake zou zijn van 
geluidsoverlast. 

 
De leiding ligt klaar, wel 300 meter lang 

 
De boorkop waar de leiding achteraan wordt geduwd 
 
 
Aangeboden: hulp in de tuin 
Mijn naam is Eveline, 61 jaar, in mijn werkend 
leven was ik docent en ik woon in Slotervaart in 
een huis met balkon. Deze zomer ga ik niet op 
vakantie. Het zou fijn zijn wanneer ik wat vaker 
tussen het groen kan vertoeven. Vandaar dat ik op 
zoek ben naar iemand die een volkstuin heeft, maar 
de komende maanden minder in staat is om daar 
vaak te zijn en te tuinieren. Zo iemand zou ik heel 
goed kunnen helpen! De tuin bijhouden,een keertje 

een schutting beitsen of de buitenkant van het 
huisje soppen, planten in bakken water geven 
etcetera. In ruil daarvoor zou ik graag van tijd tot 
tijd op de tuin een boek willen lezen (ik heb me 
aangesloten bij de leesclub op Sloterdijkermeer). 
Uiteraard alles in overleg met de tuinder.  
Ik beschik over een groot 
verantwoordelijkheidsgevoel, ben ook op 
doordeweekse dagen beschikbaar en ik ben sociaal 
van aard. Meerdere malen heb ik met succes op 
huis, tuin en katten van anderen gepast tijdens hun 
vakanties en ik heb jarenlange ervaring met balkon-
tuinieren. Met wat extra informatie wordt uw tuin 
uitstekend onderhouden. Aangezien ik op 
fietsafstand woon is koken en slapen niet aan de 
orde. 
Mijn mailadres is: evelinebartens@ziggo.nl of vraag 
Katrien: katriendeklein@gmail.com naar mijn 
telefoonnummer. 
Benieuwd en met vriendelijke groet,  
Eveline Bartens 
 
 

 
 
 
Lezen op de tuin 
Door omstandigheden konden slechts 4 van onze 
lees-sterren op 1 juli elkaar vertellen wat zij vonden 
van Het jaar van de tuinier.  
 
Afgesproken is dat we elkaar op dinsdag 4 augustus 
om 19.30 uur weer treffen met eigen stoel en 
versnaperingen op het veld naast het clubhuis.  
 
De 4 diehards kwamen niet tot overeenstemming, 
maar op grond van eerder opgegeven voorkeuren 
kunnen we Er stond een vrouw in de tuin van 
Annemieke Backer onder de loep nemen. Of De 
vreemdeling in de tuin, van Ivo van Woerden. 

Katrien de Klein 
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Volgende VVS JOURNAAL 
Het volgende VVS JOURNAAL staat gepland 
voor vrijdag 24 juli 2020. Kopij moet minimaal een 
dag van tevoren binnen zijn via het  
e-mailadres  redactie@sloterdijkermeer.nl  

 
Ton Dujardin

  
 
Niet schikken 
Teunis uit de Wielewaallaan had een fotoshoot op de tuin met een doodskist. Natuurlijk verzorgde hij de 
bloemen. Hij joeg een aantal tuinders de schrik op het lijf toen hij met een werkurenkar de lege kist naar 
zijn tuin transporteerde. 
Bij deze wil hij graag zijn verontschuldigingen aanbieden aan de mensen die er helemaal niets van 
begrepen.   
 
 

 

De Inkoop is sinds vorige 
week ook weer open op 
woensdagavond van 19.00 
tot 20.00 uur.  


